
Motion #1 till Svenska Pokerförbundets årsmöte 25 februari 2024.

Jag har varit med på de senaste årsmötena där det fattats beslut om åtgärder som ej 
utförts, t ex medlemsmöte under SM.
Därför motionerar jag om att styrelsen går igenom årsprotokollen 3 år bakåt i tiden 
och genomför fattade beslut.
Då årsmötet hålls under Kings of Tallinn och jag är där är det inte troligt att jag kan 
delta.
Med vänliga hälsningar
Gia Carneström medlem 73

Inkom 26 januari 2024

Styrelsens utlåtande:
Vi har gått genom årsmötesprotokollen 2021-2023, och i det från 2022 står det:

21. Övriga frågor
Lite frågor om möte under live-sm mm, brukar dock vara tight spelschema dessa 
dagar, svårt få till ett medlemsmöte.

Vi har haft styrelsemöte och diskuterat motionen och svaret blir nog detsamma, 
svårt få till möte under SM.
Vi kan absolut lägga in ett medlemsmöte, men då måste det göras under 
förmiddagen, typ vid 9-tiden och då tror vi inte det kommer många.

Sen har vi kikat genom verksamhetsplanerna för samma tre år, och där är vi 
medvetna om att vi pratar om att besöka klubbar under året, men det har varit svårt 
få till. Vi alla har heltidsjobb/studerar och uppdraget i förbundet är helt ideellt. Men 
skam den som ger sig, vi siktar även fortsättningsvis att klara av denna punkt.

Styrelsen anser härmed att motionsställarens framställan är uppfylld och att 
motionen kan anses som genomförd.


